

Toronto - Waterfront, Stadtentwicklung, Konversion und Food Security

3

Toronto - Waterfront, Urban Development, Conversion and Food Security

Toronto liegt an einem der großen Seen, dem Ontariosee. Die Bevölkerung der Stadt wächst zurzeit mit ca. 80.000 Zuzügen pro Jahr besonders schnell.

Interessante Projekte sind u. a. die Entwicklung der Uferbereiche und der Innenstadt, aber auch die Entwicklung von Naturschutzgebieten durch neue Nutzungen von Industriegebieten, die nicht mehr als solche genutzt werden.

Toronto is located on one of the great lakes, Lake Ontario. The population of the city is currently growing at a particularly fast pace with approximately 80,000 new arrivals per year.

Interesting projects are e. g. the development of the shore areas and the inner city, but also the development of nature reserves through new uses of industrial areas, which are no longer used as such.



Das Rathaus von Toronto, *Toronto City Hall*



Toronto Skyline



Sugar Beach, neben der Zuckerfabrik,
next to the sugar factory



Sidewalk Toronto is a joint effort by Waterfront Toronto and Alphabet's Sidewalk Labs to create a new kind of mixed-use, complete community on Toronto's Eastern Waterfront, beginning with the creation of Quayside.



Evergreen Brick Works - eine Ziegelsteinfabrik wurde zu einem Veranstaltungsort und Naturschutzgebiet, a brick factory became a venue and nature reserve.



Wychwood
Barns -

ein ehemaliges Straßenbahndepot wurde zu einem Stadtteilzentrum mit Gewächshaus, Bauernmarkt und Raum für Künstler, a former tram depot became a district center with a greenhouse, farmers market and space for artists.